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استاندار هرمزگان :  

مهدی دوســتی در نشست شورای مسکن هرمزگان، 
افزود: فرمانداران موظفند در راستای تخصیص زمین 
به افرادی که واقعا هدف ســاخت مسکن دارند، زمین 

تخصیص دهند.
وی با بیان اینکه مســئله مهم دیگر بحث تامین سهم 
آورده اولیه از سوی متقاضیان است، ادامه داد: اولویت 
تخصیص زمین را در صورتی که فردی زمین دریافت 
کرده و در زمان مقرر نســبت به واریز سهم آورده اولیه 

اقدام نکرده به متقاضیان بعدی داده شود.
رییس شــورای مســکن هرمزگان اضافه کرد: سهم 
هرمزگان در حوزه ساخت مسکن شهری و روستایی 
۶۵ هزار واحد مسکونی در طرح نهضت ملی مسکن 

است که با ساخت آن ها مشکل بخش بزرگی از مردم 
در تامین این نیاز اولیه حل خواهد شــد و نرخ رهن و 

اجاره به صورت محسوسی کاهش پیدا خواهد کرد.
دوستی گفت: بر همین مبنا از تمامی مدیران دخیل در 
حوزه طرح نهضت ملی مســکن انتظار می رود با همه 
توان برای حل این مشکل تلاش کنند و سهل انگاری 

هیچ مدیری در این زمینه پذیرفته نمی شود.
استاندار هرمزگان در بخش دیگری از سخنان خود بیان 
کرد: صنایع مستقر در استان باید در راستای بهره مندی 
کارکنــان و کارگــران از طرح نهضت ملی مســکن، 
تعاونی های مسکن خود را تشکیل دهند تا زمین مورد 

نیاز آنها تامین و در اختیارشان قرار گیرد.

دوســتی افزود: تشکیل تعاونی فرهنگیان، پرستاران و 
کارگران شهرداری های استان نیز باید با جدیت دنبال 
شــود، با توجه به ســهل انگاری در خصوص تعلل 
در تشــکیل تعاونی فرهنگیان به عمرانی استانداری 

ماموریت داده می شود تا این تعاونی را فعال کند.
اصل سی و یکم قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران 
در این خصوص می گوید: داشــتن مسکن متناسب با 
نیاز، حق هر فرد و خانواده ایرانی است، دولت موظف 
اســت با رعایت اولویت برای آنها که نیازمندترند به 
خصوص روستانشــینان و کارگران، زمینه اجرای این 

اصل را فراهم کند.
مسکن پس از خوراک و پوشاک جزو نیازهای اساسی 
و حقوق اولیه انسانی است و تأمین حداقل سرپناه برای 
تمام شهروندان ایرانی در حوزه وظایف حاکمیت قرار 
داده شده که این مهم در دولت سیزدهم در همان ابتدای 
راه با طرح نهضت ملی مسکن مورد توجه جدی قرار 

گرفت.

سهل انگاری در اجرای طرح ملی مسکن
 از هیچ مدیری پذیرفته نیست

        اقتصاد کیش -    استاندار هرمزگان 
با بیان اینکه دولت از تمامی ظرفیت خود 
برای خانه دار شــدن مردم استفاده کرده 
است، گفت: سهل انگاری در این خصوص 
از هیچ مدیری پذیرفته نیســت زیرا اگر 
مشکل مســکن حل شود بســیاری از 
مشکلات اقتصادی مردم حل خواهد شد.

به دنبال تعامل با دانشگاه های 
هرمزگان هستم

اقتصاد کیش-  سرپرست جدید جهاد دانشگاهی واحد هرمزگان گفت: با توجه به 
عدالت آموزشی باید نگاه جهاد دانشگاهی هرمزگان به تمامی شهرستان ها باشد و از 

دید صرف مرکز استان خارج شود. 
احمد زاهری در جلسه شورای مدیران جهاد دانشگاهی واحد هرمزگان، اظهار کرد: 
از اینکه فرصت پیدا کردم در مجموعه جهاد دانشگاهی هرمزگان به عنوان خدمتگزار 
ورود کنم از اعتماد استاندار هرمزگان و رئیس جهاد دانشگاهی کشور نیز سپاسگزارم.

وی بیان کرد: با توجه به تجربه و ســابقه حضورم در شهرســتان های بندرعباس، 
بندرخمیر، میناب و کیش و همچنین حضور در مسئولیت های ستادی استان و بسیج 
اساتید، به طور حتم نیز در کنار کار گروهی و با برنامه ریزی اصولی می توانیم جهاد 

دانشگاهی هرمزگان را به جایگاه واقعی خود برسانیم.
زاهری با اشاره به اینکه برنامه اصلی ام تعامل با دانشگاه هاست، اظهار کرد: از زمان صدور 
حکمم نیاز تمامی روسای دانشگاه ها نیز به بنده ابراز لطف داشته و آمادگی خود را برای 

همکاری با مجموعه جهاد دانشگاهی هرمزگان اعلام کرده اند.
وی با بیان اینکه باید نقش خود را در برنامه هفتم توســعه کشــور مشخص کنیم و با 
برگزاری نشســت های مختلف در مسیر تحقق آن اهداف گام برداریم، خاطرنشان 
کرد: در خصوص مسائل استان نیز باید جهاد دانشگاهی هرمزگان ورود جدی داشته 
و بتواند نشان دهد که توانایی حل مشکلات را با وجود کارشناسان تخصصی بر پایه 

دانش علمی دارد.
سرپرست جدید جهاد دانشگاهی واحد هرمزگان با اشاره به اینکه با توجه به عدالت 
آموزشی باید نگاه جهاد دانشگاهی هرمزگان به تمامی شهرستان ها باشد و از دید صرف 
مرکز اســتان خارج شود، عنوان کرد: جهاد دانشگاهی هرمزگان برای ورود به تمامی 
شهرستان های هرمزگان آمادگی کامل دارد و هر فرمانداری که از این موضوع استقبال 

کند نیز آمادگی تأسیس شعبه جهاد دانشگاهی در آن شهرستان وجود دارد.
وی با تأکید بر اقتصاد دریا محور و اهمیت آن برای توسعه هرمزگان، خاطرنشان کرد: به 
دنبال تعامل با تمامی بنگاه های اقتصادی هستیم و به طور حتم پنجره جدیدی از تعامل 

با صنایع استان باز خواهیم کرد.
زاهری با اشاره به اینکه در بحث خبرگزاری ها به طور حتم دفتر نمایندگی در شهرستان 
ها را فعال خواهیم کرد، ادامه داد: باید خبرگزاری ایسنا در استان هرمزگان مرجع نخست 
باشد و در پوشش فعالیت های دستگاه های اجرایی استان و فرمانداری ها بیش از پیش 

کوشا باشد و خدمات دولت به مردم به خوبی منعکس شود.
وی در پایان گفت: بنده به طور حتم قدردان هر کسی که آجری را بر روی آجری برای 
موفقیت و پیشرفت جهاد دانشگاهی هرمزگان گذاشته، خواهم بود و به طور حتم از 

توانمندی های دکتر دل پسند بهره خواهیم برد.
هرمزگان نیاز به توجه ملی دارد/توسعه هرمزگان به سود کشور است

رئیس سابق جهاد دانشگاهی واحد هرمزگان گفت: در جهاد دانشگاهی هرمزگان میزبان 
نخبگان دانشگاهی بوده و افتخار می کنیم در مجموعه ای هستیم که همواره میزبان 

فرهیختگان ارزشمندی بوده و هستیم.
محمد دل پسند نیز در این جلسه، اظهار کرد: امیدوارم در دوران ریاستم توانسته باشم در 

کنار همکاران جهادگرم، اقدامات ارزشمندی از خودم برجای بگذارم.
وی با بیان اینکه از ابراز لطف تمامی مسئولان و همکارانم در این مدت قریب سه سال 
خدمتم در مسند ریاستم سپاسگزارم، خاطرنشان کرد: امیدوارم دکتر زاهری بتواند در 

این مسیر پله های پیشرفت را در کنار کمک سایر همکاران جهاد دانشگاهی طی کند.
دل پسند با اشاره به اینکه خوشحالم در پایان دوران مدیریتم این اعتماد و اطیمنان داده 
شد تا کارهایی که با برنامه ریزی قبلی شروع کرده بود را بتوانم یا به پایان برسانم یا در 
مسیر پیشرفت برجای بگذارم، اضافه کرد: سعی کردم همگی با هم و کنار هم مسئولیت 
واگذار شده را با کار تیمی و گروهی به سرانجام برسانیم، گرچه هنوز می توان کارهای 

بزرگتری انجام داد و به ثمر نشاند.
وی با بیان اینکه از یکسال و نیم منتظر این جابجایی بودم و این تغییرات امری طبیعی و 
مبارک است، عنوان کرد: رسوب مدیریت موجب فرسایش می شود و تغییر دولت ها 
و روسا نیز به خودی خود امری عادی است تا دولت ها بتوانند توسط کارگزارانشان 

سیاست ها و گفتمان خود را پیاده کنند.
رئیس سابق جهاد دانشگاهی واحد هرمزگان با اشاره به اینکه باید مدیری هماهنگ با 
ستاد، مسئولیت را برعهده بگیرد، ادامه داد: در جهاد دانشگاهی هرمزگان میزبان نخبگان 
دانشگاهی بوده و افتخار می کنیم در مجموعه ای هستیم که همواره میزبان فرهیختگان 

ارزشمندی بوده و هستیم.
وی با بیان اینکه اقتصاد جهاد دانشــکاهی، درامد-هزینه ای بوده و اگر نگاه مدیریت 
هزینه ای باشد، مجموعه دچار مشکل می شود، تصریح کرد: باید به هرمزگان نگاهی 
ملی شود و به نیروهای ستادی نیز توجه ویژه ای شود زیرا هرمزگان از استان های مهم 
و با پتانسیل است که با اندکی توجه می تواند نقش مهمی در توسعه کشور داشته باشد.

دل پسند در پایان گفت: در زمینه جذب نیروهای هیئت علمی، تشکیل و حفظ گروه 
های پژوهشی و تخصیص منابع ملی نیز جهاد دانشگاهی هرمزگان نیاز به توجه بیشتری 

از سوی دفتر مرکزی دارد.

سرپرست جدید جهاد دانشگاهی واحد هرمزگان:

اقتصاد کیش -   امام جمعه اهل ســنت بندرعباس گفت: نیاز آبی مشــترکان توسط 
مســئولان برطرف شــود، همچنین از مردم درخواست داریم تا ضمن صرفه جویی 

شرایطی را فراهم کنند تافصل گرما بدون تنش آبی سپری شود.
شیخ یوسف جمالی با اشاره به فصل تابستان و وضعیت آبی استان هرمزگان ضمن 
تاکید بر فراهم کردن نیاز آبی مشترکین توسط مسئولان دست اندرکار، از مردم خواست 
تا ضمن صرفه جویی شرایطی را فراهم کنند تا فصل گرما بدون تنش آبی سپری شود.

شیخ جمالی با بیان اینکه در دین اسلام به موضوع آب توجه ویژه ای شده است، ضمن 
اشاره به هفته صرفه جویی، افزود: کمبود آب، زندگی را مختل می کند. از این رو می 
طلبد تا ما به عنوان مصرف کننده، شرایطی را فراهم کنیم تا با مصرف بهینه از تنش آبی 

جلوگیری کنیم.
امام جمعه اهل سنت بندرعباس با اشاره به اینکه توصیه به مصرف بهینه آب صرفا نباید 
محدود به آب آشــامیدنی کرد، گفت: وقتی بحث بر سر مصرف بهینه می شود، باید 
این توصیه در همه بخش ها مورد توجه قرار گیرد. کشاورزی و صنعت ما نیز باید از 
فعالیت های "آب برَ" دوری کنند یا صنایع به سمتی پیش بروند که سیستم بازچرخانی 

را پیاده سازی کنند.
شیخ جمالی، پساب فاضلاب و دریا را ظرفیتی برای استان هرمزگان دانست که از این 

ظرفیت ها می توان برای رونق تولید و زندگی استفاده کرد.
وی ادامه داد: بندرعباس سال هاست که با معضل ورود پساب فاضلاب به دریا مواجه 
است اما خوشبختانه با اقداماتی که در دستور کار است مقرر شده تا از این ظرفیت برای 
صنایع استفاده شود که امیدواریم با استقبال آنها از این طرح ضمن جلوگیری از استفاده 
آب های با کیفیت شرب در بخش صنعت، به حل یک معضل دیرینه در مرکز استان 

کمک کنند.
به گفته امام جمعه اهل سنت بندرعباس، ظرفیت دریا برای هرمزگان یک نعمت است 
و باید از این فرصت برای شیرین سازی آب دریا بهره گرفت و همانند دیگر کشورهای 

همسایه بهترین استفاده را از دریا برد.

امام جمعه اهل سنت بندرعباس:

باید از نعمت دریا در استان 
هرمزگان بخوبی استفاده شود 

اقتصاد کیش -     معاون آموزشی وزیر بهداشت گفت: متاسفانه فقط یک دانشگاه علوم 
پزشکی در هرمزگان وجود دارد، در صورتی که برخی از استان های مجاور با این استان 

دارای پنج دانشگاه و یا دانشکده علوم پزشکی هستند. 
دکتر ابوالفضل باقری فرد در دیدار با اساتید، اعضای هیأت علمی و مدیران گروه های 
پزشــکی دانشگاه علوم پزشــکی هرمزگان، افزود: پیشرفت علوم پزشکی و تربیت 
دانشجویان در حوزه آموزش مرهون تلاش ها و زحمات شبانه روی اعضای هیأت 
علمی و کادر آموزشی دانشگاه است و به همین دلیل شیرین ترین بخش سفرهای کاری 
بنده به سایر استان ها و دانشگاه های علوم پزشکی کشور دیدار با اعضای فرهیخته هیأت 

علمی است.
وی ادامه داد: آموزش دارای یک پویندگی اســت و با آموزش است که هر روز تکرار 

می شویم.
باقری فرد با ابراز رضایت از عملکرد دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در حوزه های 
بهداشت، درمان، تحقیقات و علوم پزشکی، تصریح کرد: علی رغم گستردگی و وسعت 
جغرافیایی استان و همچنین طول بیش از یک هزار و دویست کیلومتر نوار ساحلی از 
شرق به غرب هرمزگان، متاسفانه فقط یک دانشگاه علوم پزشکی در این استان وجود 
دارد، در صورتی که برخی از اســتان های مجاور با این اســتان دارای پنج دانشگاه و یا 
دانشکده علوم پزشکی هستند. معاون آموزشی وزیر بهداشت تصریح کرد: با توجه به 
اهمیت موضوع و درخواست های مسئولین استانی اعطای مجوز و تاسیس دانشکده 
علوم پزشکی با محوریت دو قطب شرق و غرب استان )میناب و بندرلنگه( در شورای 
گسترش وزارت بهداشت از یک سال گذشته در دستور کار قرار گرفته است. امیدواریم 
با محیا شدن زیر ساخت های لازم قدمی در جهت توسعه بخش آموزشی و در نهایت 

توسعه سلامت استان برداشته شود.

معاون آموزشی وزیر بهداشت:

وجود فقط یک دانشگاه علوم پزشکی 
در هرمزگان نگران کننده است

اقتصاد کیش -    مدیر گروه ســلامت محیط کار معاونت بهداشــتی دانشــگاه 
علوم پزشــکی هرمزگان از معدوم سازی ۴۴ هزار کیلوگرم مواد  غذایی فاسد شده 

خبر داد.
حسین عیدی با اشاره به اقدامات حوزه سلامت محیط و کار گفت: در طی سه ماهه 
نخست سال جاری ۸۴ هزار و ۵۹۵ بازدید از مراکز تهیه و توزیع مواد غذایی و اماکن 
عمومی توســط بازرسین صورت گرفته که منجر به ۸هزارو ۹۸۴ اخطاریه و دراین 

بازدیدهای صورت گرفته ۱۴۰ واحد متخلف پلمپ شد.
وی با اشاره به ۸۴ هزار و ۵۹۵ بازدید بهداشتی از مراکز تهیه و توزیع مواد غذایی و 
اماکن توسط بازرسین، طی این سه ماهه نخست سال صورت گرفته است، گفت: 

۹۷۳و احد به علت عدم رعایت موازین بهداشتی به مراجع قضائی معرفی شدند.
عیدی اظهارکرد: به منظور حفظ سلامت شهروندان و پیشگیری از طغیان های ناشی 
از غذا با ۲۹۴ مورد دستفروش دوره گرد مواد غذایی برخورد قانونی صورت گرفته 
است. وی بیان کرد: درصورت مشاهده هرگونه عدم رعایت موازین بهداشتی با تلفن 

رسیدگی به شکایات با تلفن ۱۹۰ تماس حاصل کنند.

مدیر گروه سلامت محیط کار دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
اعلام کرد؛

معدوم سازی بیش از ۴۴هزار 
کیلوگرم موادغذایی در هرمزگان

اقتصاد کیش -    مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان گفت: یک 
میلیون و ۲۲۰ هزار و ۹۶ مســافر از ابتدای ســال جاری تاکنون در بنادر شرق استان 

رفت و آمد کردند. 
حمیدرضا محمدحسینی تختی در تشریح این خبر، افزود: با افزایش روند مسافری 
در مسیرهای داخلی و بین المللی در مجموع یک میلیون و ۲۲۰ هزار و ۹۶ مسافر از 

ابتدای سال جاری تا کنون در بنادر شرق هرمزگان جابجا شده اند. 
وی بیش ترین آمار رفت وآمد در مسیر بندر شهید حقانی به بنادر شهید ذاکری)قشم( 
و هرمز به میزان ۸۴۶ هزار و ۴۸۹ هزار مســافر اعلام کرد که نســبت به مدت مشابه 

سال گذشته ۱۱ درصد افزایش داشته است. 
مدیر بنادر و دریانوردی شــهید باهنر و شرق هرمزگان بیان کرد: در این مدت ۳۶۷ 
هزار و ۶۱۶ مسافر نیز از طریق بندر هرمز به بنادر شهید ذاکری)قشم( و شهید حقانی 

رفت و آمد کردند که در مقایسه با سال گذشته ۲۷ درصد افزایش را نشان می دهد.
محمدحسینی تختی خاطرنشان: با ادامه روند افزایش تردد در مسیر بین المللی بندر 
شهید باهنر و بندر شارجه، پنج هزار و ۹۹۱ مسافر از طریق این خط مسافری دریایی 

جابه جا شدند که در این بخش نیز افزایش ۳۰ درصدی به ثبت رسیده است. 
 وی تمامی ترددهای دریایی در بنادر شــرق هرمزگان را منوط به شــرایط جوی 
مناســب و ایمنی کامل شناور دانست و خاطرنشــان کرد: هموطنان می توانند با 
شــماره گیری تلفن گویا ۳۱۱۱ از وضعیت تردد شناورهای مسافری داخل استان 

اطلاع پیدا کنند.

مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان خبرداد:

افزایش ۳۰ درصدی تردد از بندر 
شهیدباهنر به بندر شارجه

اقتصاد کیش-     رئیس دانشگاه جامع علمی کاربردی 
استان هرمزگان به همراه مدیران پژوهشی، آموزشی و 
فرهنگی دانشگاه با حضور در جهاددانشگاهی استان 
با سرپرست و معاونان این واحد دیدار و گفتگو کرد. 
دکتر احمد زاهری در این دیدار ضمن معرفی بخش ها 
و خدمات مختلف جهاددانشگاهی، این نهاد انقلابی 
را یکی از همکاران دانشــگاه جامع علمی کاربردی 

استان در مباحث آموزشی دانست.
وی بر ضرورت اســتفاده مطلــوب از قابلیت های 
مختلف این نهاد تأکید و اضافه کرد:  جهاددانشگاهی 
نهادی تک بعدی نیســت بلکــه در ابعاد مختلف 
اجتماعی، آموزشی، فرهنگی، اقتصادی و... همواره 

خدمات شایان توجهی را به جامعه ارائه داده است.
سرپرست جهاددانشگاهی استان هرمزگان خواستار 
توجه به دو بعد ارتقا کیفیت آموزشــی و سودآوری 
مراکز علمی کاربردی شد و گفت: جهاددانشگاهی 
طی ســال فعالیت های برنامه های متنوعی را برای 
دانشــجویان دانشگاه های مختلف اســتان برگزار 
می کند، مراکز علمی کاربردی این استان می توانند در 

این فعالیت ها حضور پررنگی داشته باشند
وی همچنین با اشــاره به فعالیت های اشتغالزایی و 
کارآفرینی این نهاد گفت: جهاددانشــگاهی استان 
هرمزگان با حمایت دانشگاه جامع علمی کاربردی 
می تواند در زمینه اشــتغال و کارآفرینی دانشجویان 
مراکز مختلف این دانشــگاه، هم فعال تر شــده، هم 

راهبر سایر مراکز باشد.
زاهری با بیان اینکه موضوع اشتغال طی سه دهه گذشته 
توسط جهاددانشگاهی به جد دنبال شده است، اضافه 
کرد: در حوزه اشتغال و کارآفرینی جهاددانشگاهی 
حرف زیادی برای گفتــن دارد و می تواند اقدامات 

فاخری را با همکاری دانشگاه ها انجام دهد.
وی بــا بیان اینکه این نهاد انقلابی انجام کار جهادی 
متناسب با نیازهای روز را سرلوحه فعالیت های خود 

قرار داده اســت، برای گسترش همکاری با دانشگاه 
جامع علمی کاربردی این استان در ابعاد مختلف اعلام 

آمادگی کرد.
رئیس دانشگاه جامع علمی کاربردی استان هرمزگان 
نیز در این جلسه با اشاره به اینکه مرکز علمی کاربردی 
جهاددانشگاهی بندرعباس جز مراکز برتر در استان 
هستند افزود: مرکز علمی کاربردی جهاددانشگاهی 
بندرعباس در میان ســایر مراکز دیگر استان جز برتر 
مراکز است و تا کنون ارتباط خوبی با دانشگاه جامع 

علمی کاربردی هرمزگان داشته است.
دکتر محمد صباحی زاده با اشاره به اهمیت اشتغالزایی 
برای جوانان، گفت: یکی از دغدغه های دانشجویان 
تمام دانشگاه ها بحث اشتغال بعد از فارغ التحصیلی 
اســت، لذا اگر اشتغال دانشجویان در دانشگاه جامع 
علمی کاربردی تضمین شده باشد، قطعاً باعث جذب 

بیشتر افراد به این دانشگاه خواهد شد.
وی  اضافه کرد: تنها راه ما برای جذب بیشتر دانشجویان 
و ارتقاء فعالیت ها، تضمین اشتغال فارغ التحصیلان در 

حوزه های کارآفرینی، صنعتی و ...  است.

رئیس دانشگاه جامع علمی کاربردی استان هرمزگان با 
بیان اینکه یکی از راهبردها در فارس حمایت از مراکز 
علمی کاربردی به خصوص در مباحث ارتقاء کیفی 
است، گفت:  جهاددانشگاهی یک نهاد بسیار توانمند 
اســت و به خوبی می تواند ما را در دستیابی به هدف 
اشتغال دانشجویان که هدف مشترک دو نهاد است، 

یاری دهد.
صباحی زاده  با بیان اینکه در دانشگاه علمی کاربردی 
مراکز کارنو برای گروه های دانش بنیان وجود دارد و 
مشــاوره کارآفرینی هم به دانشجویان ارائه می شود، 
خواســتار همکاری جهاددانشــگاهی هرمزگان 
برای معرفی و تبلیغ بیشــتر این مرکز، به گروه های 
دانش بنیانــی که به دنبال طــرح و ایده های نوآورانه 

هستند، شد.
وی یکــی از اهداف خــود را راه انــدازی تیم های 
پژوهشــی ذکر و اضافه کرد: جهاددانشگاهی در این 
زمینه به خوبی می تواند به دانشــگاه علمی کاربردی 
کمک کند؛ باید کاری کنیم که دانشجو احساس کند 

این دانشگاه توانایی تضمین اشتغال آنان را دارد.

در حوزه اشتغال و کارآفرینی،جهاددانشگاهی 
حرف های زیادی برای گفتن دارد

رئیس دانشگاه جامع علمی کاربردی استان هرمزگان:


